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PROTOKÓŁ  Nr V/2015 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 26 marca 2015 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1605. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 15 radnych, na ustawowy stan 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Ireneusz Wilk, sekretarz gminy; 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Zbigniew Olech, radca prawny oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Golczewie w roku 2014. 

4. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej mienie gminy. 

8. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na 

lata 2015 – 2022. 

10. Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie obrad. 
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Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt. Podziękowanie 

sołtysom i przywitanie nowych sołtysów w pkt. 3. 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli wniosek burmistrza, Andrzeja Danieluka 15 głosami 

„za”. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z poprzedniej sesji zostanie przyjęty na 

kolejnej sesji. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radni nie wnieśli interpelacji i żadnych wniosków. 

 

Ad. 3 Podziękowanie sołtysom i przywitanie nowych sołtysów 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz podziękował wszystkim sołtysom minionej kadencji za duże 

zaangażowanie i dobrą pracę na rzecz rozwoju całej gminy. Witając nowych gospodarzy sołectw, 

życzył przede wszystkim kontynuacji dobrych działań i zapewniał o pomocy w realizacji 

pomysłów płynących z korzyścią dla mieszkańców. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Golczewie w roku 2014 

 

Andrzej Radecki, dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Golczewie poinformował, że sprawozdanie zostało szczegółowo przedstawione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji. Przedstawił w skrócie treść sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu w 

zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2014 r. stanowi załącznik nr 

3 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie w roku 2014, 15 głosami 

„za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że dotychczas funkcję inkasentów pełnili i czynią 

to nadal sołtysi poszczególnych Sołectw Gminy Golczewo. W związku z przeprowadzeniem 

wyborów na Sołtysów na kadencję 2015-2019 zachodzi konieczność podjęcia niniejszej 

uchwały. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/42/2015 
w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 13 głosami „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/42/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że zbycie działki gruntu, położonej na zapleczu ul. 

Zwycięstwa nr 26 w Golczewie, pozwoli na uporządkowanie stanu prawnego i sposobu 
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zagospodarowania działki sąsiedniej, stanowiącej własność gminy, której część wydzierżawiono 

na potrzeby lokalizacji budynków tymczasowych Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/43/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/43/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że jest to uchwała porządkująca. Na działce o numerze 

ewidencyjnym 558/24 znajduje się część budynku użytkowo-mieszkalnego stanowiącego 

współwłasność osób fizycznych. Zajęta działka gruntu zostanie zamieniona na działkę 

niezabudowaną w sąsiedztwie ul Papieża Jana Pawła II i zajętą na ciąg pieszy. Wniósł o przyjęcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/44/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/44/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej mienie gminy. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że ENEA Operator Sp. z o.o., Oddział Dystrybucji 

w Szczecinie wystąpił z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu na rzecz planowanych 

urządzeń elektroenergetycznych na działce 538/1 w obrębie Sosnowice. Wniósł o przyjęcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/45/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

mienie gminy, 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/45/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 
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Barbara Deszyńska, skarbnik gminy powiedziała, że uchwała powoduje: zwiększenie i 

zmniejszenie planowanych dochodów budżetu Gminy o kwotę 800 000,00 zł; zwiększenie 

planowanych wydatków budżetu o kwotę 487 500,00 zł. Zmiany w planowanych dochodach 

związane są z nowelizacją rozporządzenia w sprawie szczegółowej klasyfikacji budżetowej. 

Zgodnie z wprowadzonymi przepisami w tym zakresie, opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi należy ująć w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 

90002 Gospodarka odpadami, w paragrafie 0490 Wpływy z innych opłat pobieranych przez 

jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw. Powyższa zmiana została 

ujęta w załączniku nr 1 do uchwały, w którym dochody z tych opłat w wysokości 800 000,00 zł, 

zaplanowane w budżecie w dziale 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 

innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, 

przenosi się do działu wskazanego zmianą rozporządzenia. Zmiany w planowanych wydatkach 

obejmują: w dziale 600 Transport i łączność zwiększenie o 10 00,00 zł wydatków majątkowych 

na przebudowę ul. Spacerowej w Golczewie; zwiększenie środków na gospodarowanie 

nieruchomościami dział 700 Gospodarka mieszkaniowa na polepszenie warunków drogowych w 

Golczewie - o kwotę 30 000,00 zł; zabezpieczenie 30 000,00 zł na opracowanie strategii rozwoju 

Gminy dział 750 Administracja publiczna; w dziale 801 Oświata i wychowanie - niezbędne 

zadania modernizacyjne i remontowe w jednostkach oświatowych Gminy w wysokości 150 

000,00 zł; zwiększenie planu wydatków w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska o 197 000,00 zł związane jest z rozbudową sieci wodno-kanalizacyjnej w Gminie 70 

000,00 zł; modernizacją oświetlenia oraz bieżącym utrzymaniem sieci 110 000,00 zł; 

uzupełnieniem środków na bieżące zadania gospodarki komunalnej 17 000,00 zł. Kolejne zmiany 

to w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększenie planowanych wydatków 

o 60 500,00 zł to dodatkowa dotacja dla Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Golczewie w 

wysokości 50 000,00 zł, w tym 20 000,00 zł na zakup sprzętu w ramach składanego wniosku o 

dofinansowanie ze środków unijnych, zabezpieczenie kwoty 5 500,00 zł na sporządzenie rejestru 

zabytków w gminie oraz 5 000,00 zł na udział w realizacji Rządowego Programu na rzecz 

Aktywności Społecznej Osób Starszych (ASOS); w dziale 926 Kultura fizyczna kwota 20 000,00 

zł to środki na prace związane z budową szatni przy boisku w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/46/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r., 15 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/46/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad. 10 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2015 – 2022. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy powiedziała, że konieczność podjęcia uchwały jest 

związana z dokonaniem zmian w zakresie zmiany wyniku budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego w roku bieżącym, inną kwotą planowanych przychodów, zmianami w 

realizowanych przedsięwzięciach.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/47/2015 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2015 – 2022; 15 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/47/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 11 Projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym. 
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Andrzej Danieluk, burmistrz, powiedział, że diety nie były od kilku lat podnoszone i proponuje 

projekt uchwały. Kwoty są zależne od sprawowanej funkcji radnego. Zaproponował aby radni 

otrzymywali określoną ilość wynagrodzenia w formie, która została przedstawiona w projekcie 

uchwały. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił się do burmistrza z prośbą o wniesienie autopoprawki w § 3 ust. 

1 i 2 żeby dodać słowo „za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność”. O usprawiedliwieniu 

nieobecności decyduje przewodniczący. W statucie jest zapis, że do 7 dni po zakończeniu sesji 

należy złożyć pisemnie wyjaśnienie ale do niego musi dotrzeć informacja telefonicznie przed 

sesją.  

 

Teresa Waszczenko, radna, powiedziała, że się z tym nie zgadza. Jest to etat pracy. Zapis w 

projekcie uchwały jest bardzo dyscyplinujący. Nie ma usprawiedliwiony czy 

nieusprawiedliwiony. Wprowadzenie słowa „nieusprawiedliwiony” nie będzie adekwatne do 

założeń radnych i do sprawowania mandatu radnego. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, powiedział, że sugestia przewodniczącego jest poprawna. 

Należałoby doprecyzować co to jest nieobecność nieusprawiedliwiona. Zaproponował zapis 

„Dieta radnego podlega zmniejszeniu o: 20 % - za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność w 

wykonywaniu mandatu” i „10 % - za nieusprawiedliwioną niepełną obecność wykonywania 

mandatu”.  

 

Edward Żurawski, sołtys Sołectwa Kretlewo, zapytał czy tworząc budżet skarbnik przewidziała 

taki wydatek na podwyższenie diety radnym? 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik, przy tej uchwale, która jest wystarczy środków na wypłaty diet w 

tej wysokości. 

 

Lech Ferdynus, radny, powiedział, że też miał wątpliwości co do usprawiedliwień ale wszystko 

może się zdarzyć. Jeśli radny może się usprawiedliwić najpierw dzwoniąc a później na piśmie to 

ta forma jest do przyjęcia.  

 

Danuta Bednarz, radna, powiedziała, że każdy radny ma obowiązek być na sesji na komisjach. 

Kandydując każdy wiedział o tym.  

 

Przewodniczący obrad powiedział, że chodzi o nieobecności związane ze zdarzeniami losowymi 

a nie, że ktoś nie może się zwolnić z pracy.  
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Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:00,  

o godz. 15:15 wznowiono obrady 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł autopoprawkę w brzmieniu „Dieta radnego podlega 

zmniejszeniu o: 1) 20 % - za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność w wykonywaniu mandatu, 

o którym mowa w § 2 ust. 1; 2) 10 % - za nieusprawiedliwioną niepełną obecność wykonywania 

mandatu (odrębnie dla każdego rodzaju), o którym mowa w § 2 ust. 1 pkt 1 i 2, na jednym 

posiedzeniu.”. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie autopoprawkę wniesioną przez burmistrza 

Andrzeja Danieluka. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła autopoprawkę burmistrza Andrzeja Danieluka 14 

głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr V/48/2015 
w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym, 14 głosami „za” przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr V/48/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad. 12 Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Danuta Bednarz, radna zapytała o spotkanie ze starosta panem Józefem Malcem w sprawie 

remontu dróg. Jakie remonty są zaplanowane? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że trwają rozmowy w sprawie projektu Przybiernów 

– Pobierowo. Strony są zainteresowane tematem. Jeżeli nie udałoby się zrealizować projektu to 

chociaż miejscowości Upadły, Wołowiec, Mechowo i remont w Kłębach. Była rozmowa na temat 

innych dróg. 

 

Przewodniczący obrad zapytał o możliwości pozyskania funduszy zewnętrznych na ten cel. 
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Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że temat tego projektu jest stary. Wcześniej starosta 

goleniowski wycofał się z tego a teraz starosta kamieński nie miał na to środków a teraz są 

zainteresowani. Jeśli nie zostanie zrobione to w tej kadencji to później będzie ciężko. Bez 

wsparcia środków unijnych nie będzie możliwości zrealizowania tego projektu.  

 

Wanda Cieślikiewicz, radna zapytała o podpisaną umowę w Urzędzie Marszałkowskim na 

budowę chodnika w Mechowie.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że chodzi o chodnik który już został zrobiony. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami, 15 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Biura Rady. 

 

Złożył życzenia sołtysom z okazji Dnia Sołtysa, który obchodzony jest 11 marca. 

 

Ad. 14 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Radni nie wnieśli interpelacji i wniosków. 

 

Ad. 15 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział na pytania zadane na posiedzeniu wspólnym Komisji. 

Na pytania radnego, Ireneusza Gajluna odpowiedział: Odnośnie zagospodarowania cmentarza w 

Samlinie. Temat został zgłoszony do Starostwa. Zostaną uporządkowane stosunki własnościowe. 

Zostanie to załatwione kompleksowo z nadleśnictwem i ze starostwem. Młyn w Kłębach został 

kupiony przez osobę prywatną. W sprawie skrzyżowania złożono wniosek do powiatu ale jego 

zdaniem nie jest to dobry pomysł. 

 

Na pytania radnego, Ryszarda Liszki odpowiedział: sprawa pojemnika została załatwiona. W 

sprawie ruin przy ulicy Niepodległości podjęte zostały czynności aby przyspieszyć uprzątnięcie 

tego. Są tam nieuregulowane stosunki własnościowe i gmina nie może wejść na te działkę. W 
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budżecie zaplanowano środki na zakup tego. Odnośnie trafostacji i porządku przy stawie będzie 

spotkanie z radnym i panem Pustelnikiem. W sprawie OPS jest umówione spotkanie z panią 

kierownik.  

 

Na pytania radnego, Jaromira Marksa odpowiedział: lustro, które otrzymała gmina nie daje się 

do niczego. Nowe lustro kosztuje 1500 zł. Odnośnie Dargoszewa zasugerował, aby radni 

wystąpili z pismem do Zarządu Dróg w tym temacie. W sprawie postawienia znaku na ulicy 

Niepodległości o kontroli radarowej zweryfikuje jeszcze. Zasugerował aby zastanowić się nad 

założeniem tam progu. Brał udział  w zebraniu Wspólnoty Mieszkaniowej Helios i był poruszony 

m.in. temat zamontowania progu.  

 

Na pytanie radnej, Danuty Bednarz odpowiedział, że na razie nie ma rozwiązania w sprawie pana 

Panka.  

 

Teresa Waszczenko, radna, zwróciła uwagę na zwiększoną częstotliwość przejeżdżających tirów 

przez Golczewo.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że wcześniej czy później trzeba będzie wrócić do 

koncepcji budowy obwodnicy Golczewa. 

 

Ryszard Liszka, radny poprosił aby na kolejne posiedzenie Komisji zaprosić prezesa Znicz 

Wysoka Kamieńska. 

 

Edward Żurawski, Sołtys Sołectwa Kretlewo poruszył sprawę stodoły po panu Różańskim. 

Powiedział, że grozi tam katastrofa budowlana. Zapytał o spotkania sołtysów z burmistrzem 

przed sesją. Czy dalej będą się odbywały te spotkania? Przedstawił treść pisma, które złożył jako 

radny do Urzędu Miejskiego w Golczewie z propozycja do budżetu na kolejny rok. 

Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że sprawę dotyczącą stodoły każdy może zgłosić do 

nadzoru budowlanego. Zrobi to. Spotkania przed sesja nadal będą kontynuowane. Odnośnie 

pisma to zwróci uwagę pracownikowi odpowiedzialnemu za to. 

 

Ryszard Liszka, radny poruszył temat handlu pod Herbową. Zapytał czy została pobrana opłata 

za to? Czy można pobierać opłatę jeżeli nie jest to teren targowiska? Kto jest odpowiedzialny za 

to? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że odpowiedzialny za to jest stary inkasent. Opłata 

została pobrana. Nowy inkasent będzie tego pilnował rygorystycznie.  

 

Danuta Bednarz, radna, powiedziała, że kilka lat temu poruszany był już temat tablicy 

informacyjnej przed Urzędem. W innych gminach postawione są tablice informacyjne gdzie są 

wywieszone przetargi i inne informacje. Wie, że informacje znajdują się na stronach 

internetowych ale nie wszyscy korzystają z komputerów. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział, że będzie to zrobione. 
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Na koniec posiedzenia Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że z dniem 30 marca br. na 

stanowisko zastępcy burmistrza powołał pana Lecha Ferdynusa.  

 

Lech Ferdynus, radny, podziękował burmistrzowi za zaufanie. Traktuje to jako służbę całemu 

społeczeństwu.  

 

 

Ad. 16 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął V sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

  


